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Abstract (en)
The insulator (10) has a plastic foil (14) fastened at an upper side (16) of an impact sound insulator layer (12) and comprising a structure with
projections (24). A grid is fastened at an upper side (20) of the plastic foil to interlock a thin-bed mortar applied on the upper side of the foil. Cross
channels are defined between the projections and form hollow chambers between the plastic foil and the insulator layer. The projections project to
the insulator layer and are opened upwardly. The insulator layer is made of cork-, plastic-, rubber, or fiber material. An independent claim is also
included for a method for laying a floor covering on a ground by using an impact sound insulator.

Abstract (de)
Trittschalldämmung 10; 40; 70; 100 mit einer im wesentlichen eben ausgebildeten Trittschalldämmschicht 12; 42; 72; 102, wobei an der Oberseite
16; 46; 76; 106 der Trittschalldämmschicht 12; 42; 72; 102 eine Kunststofffolie 14; 44; 74; 104 befestigt ist, die eine Strukturierung mit einer Vielzahl
von hohlen Vorsprüngen 24; 54; 86; 120 umfasst, wobei die Vorsprünge 24 ; 120 Hinterschneidungen 26 aufweisen und/oder ein Gitter 58; 90 an
der Oberseite 50; 82 der Kunststofffolie 44; 74 befestigt ist, um auf die Oberseite 20; 50; 82; 116 der Kunststofffolie 14; 44; 74;104 applizierten
Mörtel 34 zu verklammern.
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